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Poznań, 5 kwietnia 2017 r. 

Sz. P. 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: montażu dodatkowych stojaków rowerowych na Górczynie przy ul. Rakoniewickiej. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W nawiązaniu do mojej interpelacji z 26.04.2016 r. ws. montażu stojaków rowerowych na Górczynie, 

zwracam się z prośbą  zamontowanie dodatkowych stojaków. Niestety 3 stojaki zamontowane w zeszłym 

roku nie wyczerpują zapotrzebowania na nie w tym miejscu.  

 



 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

 

         Tomasz Wierzbicki 


